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Tlf  51 78 97 20

Møtereferat FAU Bore skule - November 2022

Møtedato: 08.11.2022 Møtetid: 19:30-21:30 Møtestad: Bore Skule
Møtedeltakere:
Olav Andreas Lura (Leder) - 1D
Lill Christine Vien (Nestleder) - 5B
Iselin Aarsland Abrahamsen (SMU) - 1C
Gaute Hovtun (Referent) - 2B
Aud Hege Myrstøl Skrikrud (SU leder) - 2D
Ine Bjorheim Berge - 3A
Kim Roger Mæland - 3C
Jørgen Reine - 6C

Forfall:
Jorun Beate Fylkesnes - Rektor
Ragne Hole Kjøllesdal - 4C
Linda Tveit Paulsen (Kasserer) - 5B
Håvard Nordmark - 4A
Mona Håland (Kommunalt FAU) - 6D

Saksliste

Sak nr. Sak Ansvar Frist

22/23 29:

Godkjennelse av FAU møtereferat 04.10.2022 og innkallelse 08.11.2022

● Referat 04.10.2022 ble godkjent uten merknader
● Innkalling ble godkjent.

● Håvard Nordmark erstatter Silvelin Hansen Helleren i FAU

22/23 5:

FAU struktur, Bore Skule 2022/23

● Årshjul og vedtekter ble vedtatt, legges ut på skolens hjemmeside. Olav Lura 29.11

22/23 6:

Registrering av styret i brreg.no

● Mona Håland er ikke blitt registrert. Nøkkelopplysninger fra
Enhetsregisteret - Brønnøysundregistrene (brreg.no) Vedtatt at det er
tilstrekkelig med 6 personer i styret.

● Styret består nå av Olav Andreas Lura (leder), Lill Christine Vien (nestleder)
og styremedlemmene Gaute Hovtun, Linda Tveit Paulsen, Aud Hege Myrstøl
Skrikrud og Iselin Aarsland Abrahamsen.

22/23 30: Rektors tid - November
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● Utgikk for det meste fordi rektor ikke var tilstede.
● Basert på en tidligere samtale med rektor informerte Olav kort om økonomi

og sykefravær.

22/23 13:

1. trinn – Trafikk og skolevei

● FAU er blitt bedt om å mene noe om buss-sluse/stenging av Verdalsvegen for
å gjøre skoleveien sikrere.

○ FAU ønsker å ikke å ta stilling til buss-sluse eller liknende. FAU
ønsker imidlertid å bidra til en tryggere skolevei. Tiltak for å
redusere biltrafikk ble diskutert. Det ble også diskutert hvordan vi
kan bidra til å ansvarliggjøre elevene når det gjelder refleksbruk,
fornuftig kjøring på sykkel/sparkesykkel osv.

● FAU anbefaler at flest mulig av elevene går/sykler til skolen, slik at
biltrafikken blir redusert.

● FAU anbefaler at alle foreldre tar en prat med sine barn om hva som er den
tryggeste skoleveien for dem.

● FAU ønsker å invitere både FAU på Bore ungdomsskule og politiet/Trygg
trafikk for å diskutere eventuelle tiltak for trafikksikring. Saken vil bli
diskutert videre på neste FAU-møte.

22/23 15:

3. trinn – TV - aksjonen

● Gjennomføringen av TV-aksjonen ble evaluert. FAU tar denne
tilbakemeldingen videre til de rette instansene.

22/23 16:

4. trinn

- Loppemarked

- Sykkelprøven

● Siden ingen representanter fra 4. trinn er til stede, utsettes denne saken til
neste møte.

22/23 31:

Hva mener FAU om sykling og sparkesykling for de i småskolen?

● FAU anbefaler at det er opp til foreldrene å ta stilling til om sine barn i
småskolen skal sykle til skolen. Vi vil også henvise til Trygg trafikk sine
anbefalinger, som er at elever på 1. - 4. trinn ikke bør sykle til skolen.

● FAU anbefaler også at alle foreldre snakker med barna om refleks-, lys- og
hjelmbruk, og følger opp at de benytter seg av dette.

● FAU utarbeider en kort anbefaling som distribueres til foreldre/foresatte

Olav Lura 29.11

22/23 17:

5. & 6. trinn – 17. mai

● FAU tar ansvar for å kalle inn de 16 personene som sitter i 17. mai-komiteen
til et oppstartsmøte.

● FAU tar ansvar for å ferdigstille regnskap for 17.mai feiring 2022.

Jørgen
Reime/Olav
Lura

29.11

22/23 19:

Oppdatering på økonomi (inkl bank  og vips tilgang)

● Leder informerer om økonomien til FAU og 17. mai-komiteen.

● Leder ønsker å undersøke muligheten for å opprette kontoer til hver klasse,
slik at klassekontaktene slipper å ha klassekassen på sine private kontoer. Tas
opp til diskusjon på neste FAU møte.

22/23 20: Registrering i brreg.no, bank og vips
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● Leder informerte og vil ta kontakt med bank og vips for administrasjon av
konti

22/23 21:

Leker til 1. trinn

● Vedtatt å betale utlegg for leker.

22/23 22:

Organisering av g-disk og e-post til FAU og 17. mai

● Vedtar at leder administrerer FAUs e-post. Han deler FAU-disken med de
øvrige representantene i FAU sine private e-postadresser.

22/23 23:

Maling av klasserom i den eldste delen av skolen

● Utsetter til neste møte.

22/23 25:

Sykkeloppstilling utenfor aula

● FAU ønsker å skravere opp område der det ikke er lov å parkere sykler for å
sikre frie rømningsveier fra aulaen. Leder ber rektor ta dette videre.

Olav Lura 29.11

22/23 26:

Oppstilling av ny mur/droppsone

● Utsetter til neste møte.

22/23 27:

Digitale hjelpemidler i skolen, særlig relatert til lekser

● Utsetter til neste møte.

22/23 32:

Klasseledelse og skolemiljø. Kan skolen veilede foreldre knyttet til for eksempel
hvordan de forholder seg til utskifting av lærer, ref sak 22/23 11.

● Utsetter til neste møte.

22/23 24:

Planlegging av foreldremøte 8 mars 2023

● Utsetter til neste møte.

22/23 33:

Vurdere muligheten ved å endre målform fra nynorsk til bokmål ved Bore
Skule, ref sak 22/23 12

● Utsetter til neste møte.

22/23 34:

Eventuelt/andre saker

● Neste FAU møte blir tirsdag 6 desember 2022. Leder sender innkalling. Olav Lura 29. 11

Sted Bore skule

Referent Gaute Hovtun
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